
 

 

 

Αθήνα, 10 Σεπτεμβρίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς την  Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 

Θέμα: «Διακοπή χρηματοδότησης των Προγραμμάτων Άθλησης για 
Όλους για την περίοδο 2021-22 κι οι επιπτώσεις στους περιφερειακούς 
Δήμους του πολεοδομικού συγκροτήματος Θεσσαλονίκης» 

Με την επιστολή του προς τους Δήμους με Α.Π 388930 /13/8/2021 ο κύριος 

υφυπουργός Πολιτισμού – Αθλητισμού γνωστοποίησε την απόφαση του να 

μη συμμετάσχει η Γενική Γραμματεία Αθλητισμού οικονομικά στα 

Προγράμματα Άθλησης για Όλους για την περίοδο 2021-22, με πρόσχημα τον 

ανασχεδιασμό και την αναδιάρθρωση των προγραμμάτων.    

Όπως είναι φανερό και έγινε αντιληπτό και από τους ίδιους τους ανθρώπους 

της Τοπικής Αυτοδιοίκησης, δεν πρόκειται για αναδιάρθρωση, αλλά για 

κατάργηση των προγραμμάτων, αφού οι Δήμοι δεν είναι σε θέση να 

καλύψουν το κόστος τους. 

Τα προγράμματα Μαζικού Αθλητισμού θεσπίστηκαν για πρώτη φορά πριν 

από 40 χρόνια, υλοποιούνται από τους Δήμους  και  προσφέρουν πολύτιμες 

υπηρεσίες στους πολίτες όλων των ηλικιών.  

Μέσα από αυτά, οι πολίτες συνειδητοποίησαν τα οφέλη της άσκησης και της 

φυσικής δραστηριότητας στην υγεία, στην ευεξία, στην αρμονική 

ψυχοσωματική ανάπτυξη και στην κοινωνική ένταξη τους.  

Αυτός είναι ο λόγος που τα αποδέχτηκαν, τα αγκάλιασαν και συμμετέχουν σε 

αυτά από τότε μέχρι σήμερα.  

Με την πάροδο του χρόνου γνώρισαν μια εντυπωσιακή ανάπτυξη τόσο σε 

μέγεθος, όσο και σε ποιότητα.  

Οι Δήμοι, οι δημοτικές δομές και οι Καθηγητές Φυσικής Αγωγής που 

εργάζονται σε αυτά, απέκτησαν πολύτιμη εμπειρία και γνώση για την 

υλοποίηση τους. 

Αμέτρητες γενιές δέχτηκαν τα ευεργετικά αποτελέσματα της άθλησης.  
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Η απόφαση του κυρίου υφυπουργού έπεσε  ως κεραυνός εν αιθρία και 

δημιούργησε μεγάλη ανησυχία στην Τοπική Αυτοδιοίκηση, στους  

εργαζόμενους στα προγράμματα και στους συμμετέχοντες σε αυτά. 

Το αποτέλεσμα θα είναι χιλιάδες συμπολίτες μας να στερηθούν τις πολύτιμες 

για την υγεία και τη ζωή τους υπηρεσίες που τους προσφέρουν τα 

προγράμματα. 

Σε περιόδους κρίσης, σαν αυτή που σήμερα περνάμε, η Πολιτεία πρέπει να 

συμπαραστέκεται περισσότερο τους πολίτες και όχι να τους στερεί και αυτά 

που ήδη έχουν.  

Ειδικότερα στους περιφερειακούς Δήμους του πολεοδομικού συγκροτήματος 

Θεσσαλονίκης πραγματοποιούνται από την αρχή της εφαρμογής τους 

εκατοντάδες προγράμματα, στα οποία συμμετέχουν χιλιάδες ενήλικες και 

παιδιά από τα μεσαία και από τα χαμηλά εισοδηματικά στρώματα. 

Ενδεικτικά κατά την τελευταία περίοδο 2019-20 πριν από την πανδημία 

υλοποιήθηκαν:  

ΔΗΜΟΣ ΓΕΝΙΚΑ 
ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΑ 

ΕΙΔΙΚΑ 
ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΑ 

ΣΥΝΟΛΟ 

ΚΑΛΑΜΑΡΙΑΣ 36 5 41 

ΠΑΥΛΟΥ ΜΕΛΑ 160 17 177 

ΑΜΠΕΛΟΚΗΠΩΝ 
ΜΕΝΕΜΕΝΗΣ 

121 26 147 

ΝΕΑΠΟΛΗΣ 
ΣΥΚΕΩΝ 

79 17 96 

ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ 
ΕΥΟΣΜΟΥ 

155 58 213 

 

Κατά την περίοδο αυτή συμμετείχαν στα γενικά προγράμματα των 
συγκεκριμένων δήμων 12.000 άτομα και στα ειδικά περίπου 1100 
άτομα, συνολικά δηλαδή πάνω από 13.000 άτομα. 

Επειδή δεν υπάρχει κανένας αντικειμενικός λόγος να σταματήσει η 

χρηματοδότηση των προγραμμάτων 

Επειδή η κατάργηση των προγραμμάτων έστω και για μια μόνο χρονιά, θα 

σημάνει την οριστική κατάργηση τους 

Επειδή τα προγράμματα είναι πολύτιμα για την υγεία και για τη ζωή των 

ανθρώπων που συμμετέχουν 

Επειδή η συντριπτική πλειοψηφία των συμμετεχόντων στα προγράμματα 

στους περιφερειακούς Δήμους του πολεοδομικού συγκροτήματος 

Θεσσαλονίκης προέρχονται από τα χαμηλότερα και τα μεσαία εισοδηματικά 

στρώματα, δεν έχουν την οικονομική δυνατότητα συμμετοχής σε άλλες 

αθλητικές δραστηριότητες πέραν των ΠΑγΟ 



Ερωτάται η αρμόδια Υπουργός: 

1.Γιατί έλαβε την απόφαση για διακοπή της χρηματοδότησης των 

προγραμμάτων και με τον τρόπο αυτόν αφαιρεί τη δυνατότητα για 

άθληση από χιλιάδες συμμετέχοντες στα προγράμματα των  

περιφερειακών δήμων του πολεοδομικού συγκροτήματος της 

Θεσσαλονίκης;  

2.Γιατί δεν εγκρίνει την κατανομή θέσεων για την πρόσληψη 

Πτυχιούχων Φυσικής Αγωγής με σκοπό τη στελέχωση των ΟΤΑ Α και Β 

βαθμού και των ΝΠΔΔ και ΝΠΙΔ αυτών που θα υλοποιήσουν τα 

Προγράμματα Άθληση για Όλους για την περίοδο 2021-22;  

3.Γιατί δεν εκδίδεται η σχετική ΚΥΑ, χωρίς την οποία  οι δήμοι δεν θα 

μπορούν να κάνουν καμία πρόσληψη για τη λειτουργία των 

προγραμμάτων;  

4.Τι πρωτοβουλίες προτίθεται να αναλάβει με στόχο την απρόσκοπτη 

συνέχιση των ΠΑγΟ st; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

Νοτοπούλου Κατερίνα 

Αμανατίδης Ιωάννης 

Αναγνωστοπούλου Σία 

Αραχωβίτης Σταύρος 

Αυγέρη Θεοδώρα 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος-Χρήστος 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βέττα Καλλιόπη 

Γιαννούλης Χρήστος 

Δρίτσας Θεόδωρος 

Ελευθεριάδου Σουλτάνα  

Ζουράρις Κωνσταντίνος 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

Καλαματιανός Διονύσιος 

Κασιμάτη Νίνα 

Κάτσης Μάριος 



Καφαντάρη Χαρά 

Κουρουμπλής Παναγιώτης 

Λάππας Σπύρος 

Μάλαμα Κυριακή 

Μάρκου Κωνσταντίνος 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μουζάλας Ιωάννης 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Μωραίτης Αθανάσιος 

Ξανθός Ανδρέας 

Πέρκα Θεοπίστη 

Πούλου Παναγιού 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Σαντορινιός Νεκτάριος 

Σκουρλέτης Παναγιώτης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης 

Σκούφα Ελισσάβετ 

Συρμαλένιος Νικόλαος 

Τζούφη Μερόπη 

Τόλκας Άγγελος 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Φίλης Νικόλαος 

Φωτίου Θεανώ 

Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης 

Χρηστίδου Ραλλία 

Ψυχογιός Γεώργιος  




